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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2022-12-08 
   
Närvarande: André Nilsson    Inger Brantmark   Jan Malmberg   Kerstin Andersson   Lars Ole Blandford

 Lars-Åke Rosenqvist   Annika Knutsson   Jonas Larsson 

Ej närvarande: Bo Lingebrant  

Adjungerade: Tobias Bolin     

 

1. Mötets öppnande 

Vice ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat. 
 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades efter genomgång till handlingarna. 

 

3. Klubbverksamhet 

 

3.1 Rapport från hamnmästare 

• Båtplatsfördelning påbörjad. 

• Översyn av förtöjningsringar samt förtöjningsstolpar på brygga B pågår. 

• Träbeklädnad av pirnock planeras. 

• Förberedelse av ”Blippa-systemet” pågår. 

 

4 Dokumenthantering 

Återstår att samla, organisera och arkivera viktiga HBS dokument i kassaskåpet. André N kallar 

arbetsgruppen (Inger B. och Tobbe). 

 

5 Uteplats 

Jan M. informerade om plan och förslag på utformning gällande uteplatsen. 

 

6 Övrigt 

Vi diskuterade kommande Tema kvällar till vintern, mer planering på kommande möte. 

Höganäshem sponsrar HBS:s ungdomsverksamhet med 5.000kr. 

 

7 Material till hemsidan 

Mötesprotokoll läggs ut på BAS. 

 

8 Nästa möte 

Tisdag den 24 jan. kl. 18:30 i Klubbhuset,  Förslag på styrelsemöten 2023: 
Tisdag 24 jan 

kl:18:30 

Tisdag 28 feb 

 kl:18:30 
Lördag 25 mars 

 kl:13:00 (Årsmöte) 
Tisdag 18 april 

 kl:18:30 
Onsdag 31 maj 

kl:18:30 
Onsdag 9 aug  

kl:18:30 
Tisdag 10 okt 

kl:18:30 
Tisdag 7 nov  

kl:18:30 
Torsdag 7 dec  

kl:18:00 
 

 
Vid protokollet   Justeras 

 

 

Jonas Larsson    André Nilsson 
Sekreterare     Vice Ordförande 


